

Zbigniew Cybulski (1927-1967)

Artykuły z lat 1967 - 2009

1967

Rubin, Roman. Tragiczna śmierć Zbyszka Cybulskiego. - **Sztandar Młodych**, 9.01.1967.

Śmierć Zbigniewa Cybulskiego wywołała wstrząsające wrażenie w całym kraju. - **Kurier Polski**, 9.01.1967.

Szczepański, J.A. Zbigniew Cybulski nie żyje. Pamięci Zbigniewa Cybulskiego. - **Trybuna Ludu**, 9.01.1967.

Pozostanie w naszej pamięci. - **Głos Wybrzeża**, 10.01.1967.

Radłowski, L. Miłośnicy talentu Z. Cybulskiego wstrząśnięci jego śmiercią. - **Nowiny Rzeszowskie**, 10.01.1967.

Świdzińska, A. Pozostanie w filmach. - **Gazeta Białostocka**, 13.01.1967.

Zbigniew Cybulski nie żyje. - **Tygodnik Kulturalny**, 15.01.1967.

Był jednym z nas. - **Kulisy**, 15.01.1967.

Drozdowski, Bogumił. Zbigniew Cybulski nieprzystosowanie. - **Kino**, nr 8, 1967.

Dinner, Jorn. Wspomnienie o Cybulskim. - **Kino**, nr 8, 1967.

1977

Pamięci Zbyszka. - **Gazeta Południowa**, 6.01.1977.

Możdżyński, Bogdan. Zbyszek. - **Sztandar Młodych**, 6.01.1977.

1992

Wójcik, Jerzy. W 25. rocznicę śmierci. Zbyszek Cybulski. - **Rzeczpospolita**, 6.01.1992.

Wybraniec Bogów. - **Dziennik Polski**, 30.10.-1.11.1992.

1994

Kobus, Justyna. Aktorska legenda żywa do dziś. - **Życie Warszawy**, 11-12.06.1994.

Kietrys, Alina. Zbigniew Cybulski : mit i legenda. - **Głos Wybrzeża**, 3.11.1994.

Fryc, Katarzyna. Zbyszek czułby się nieswojo. - **Gazeta Wyborcza ; Gazeta Morska**, 5.11.1994.

1995

Sopocki rok Zbyszka Cybulskiego. - **Rzeczpospolita**, 9.01.1995.

Kobus, Justyna. Zbyszek Cybulski we wspomnieniach. - **Rzeczpospolita**, 20.02.1995.

Myślik, Tadeusz. Gdzie Zbyszek studiował. - **Przegląd Tygodniowy**, 24.02.1995.

Huzarska-Szumiec, Magda. Idole żyją krótko. - **Gazeta Krakowska**, 3.03.1995.

Skrzypińska, Violetta. Mit Zbyszka. - **Ilustrowany Kurier Polski**, 30.06.-2.07.1995.

Słodowski, Jan. Popiół i Diament. - **Trybuna Śląska**, 4.08.1995.

Chojka, Joanna. Gesty i spojrzenia Zbyszka Cybulskiego. - **Gazeta Wyborcza ; Gazeta Morska**, 13.10.1995.

Stachówna, Grażyna. Zbigniew Cybulski – amant. - **Dialog**, nr 12, 1995.

Ciechowicz, Jan. Zbigniew Cybulski – amator w teatrze? - **Dialog**, nr 12, 1995.

1996

Kornaś, Tadeusz. Gwiazdy filmowe Szkoły Teatralnej : rozmowa z Marią Małatyńską. - **Echo Krakowa**, 18.03.1996.

Huzarska-Szumiec, Magda. „Popiół i diament” po latach : wspomnienie o Zbyszku Cybulskim.
- **Gazeta Krakowska**, 20.03.1996.

Człowieka z ekranu. - **Trybuna**, 1-2.06.1996.

Nie zapomnijmy o Zbyszku : ufundujmy tablicę : zostało nam pół roku.
- **Gazeta Wyborcza (Gazeta Dolnośląska)**, 29-30.06.1996.

Dura, Justyna, Łabaziewicz, Joanna. Gdzie jest dyplom Zbyszka Cybulskiego : magistrowie w archiwum.

- **Dziennik Polski, 3.07.1996.**

Podsiadły, Magda. Pamiętajmy o Zbyszku : ufundujmy tablicę : zostało nam pół roku.

- **Gazeta Wyborcza (Gazeta Dolnośląska), 4.07.1996.**

Podsiadły, Magda. Przyszli zobaczyć Zbyszka : wspólnie fundujemy tablicę : są już pierwsze pieniądze.

- **Gazeta Wyborcza ; Gazeta Dolnośląska, 8.07.1996.**

Pamiętają o Cybulskim. - **Trybuna Śląska, 8.07.1996.**

Michalewicz, Iza. Dla Zbyszka. - **Gazeta Robotnicza, 10.07.1996.**

Zbigniew Cybulski – polski James Dean. - **Nowe Echo Podlasia, 19.07.1996.**

Zbyszkowi. - **Gazeta Wyborcza (Gazeta Dolnośląska), 25.07.1996.**

Kaczka dla Zbyszka. - **Panorama, 28.07.1996.**

Tablica na wrocławskim dworcu : w rocznicę śmierci Zbigniewa Cybulskiego. - **Kurier Szczeciński, 6.08.1996.**

Pamiętajmy o Zbyszku : ufundujmy Zbyszkowi Cybulskiemu tablicę : jedynemu polskiemu gwiazdorowi kina.

- **Gazeta Wyborcza (Gazeta Wielkopolska), 09.1996.**

Zbyszkowi. - **Gazeta Wyborcza (Gazeta Dolnośląska), 19.09.1996.**

Chojka Joanna. Zbyszek Cybulski – aktor XX wieku. - **Gazeta Wyborcza ; Gazeta Morska, 9-11.11.1996.**

Pyka, Henryk. Wcielił swój czas. : wspomnienie o Zbyszku Cybulskim.

- **Gazeta Wyborcza (Gazeta Dolnośląska), 23-24.11.1996.**

Marszewski, Cezary. 419206-01018001 : pamiętajmy o Zbyszku : zbieramy na pamiątkową tablicę.

- **Gazeta Wyborcza (Gazeta Dolnośląska), 23-24.11.1996.**

Dudź, Tadeusz. Chcą uczcić rocznicę śmierci Zbyszka Cybulskiego : był dzierzoniowskim harcerzem.

- **Gazeta Wrocławska, 28.11.1996.**

Tam, gdzie zginął Zbyszek : pamiętajmy o rocznicy : zbieramy pieniądze na specjalną tablicę.

- **Gazeta Wyborcza (Gazeta w Katowicach), 29.11.1996.**

Tam, gdzie zginął Zbyszek Cybulski : Wrocław : pieniądze na tablicę pamiątkową.

- **Gazeta Wyborcza (Gazeta na Pomorzu), 30.11-1.12.1996.**

Basiński, Andrzej. Festiwal Cybulskiego : dla uczczenia rocznicy śmierci. - **Sztandar Młodych, 5.12.1996.**

Guru z Dzierżoniowa. - **Gazeta Wyborcza (Gazeta Dolnośląska), 27.12.1996.**

O Zbyszku z Maćkiem. - **Gazeta Wyborcza (Gazeta Dolnośląska), 31.12.1996-1.01.1997.**

1997

Kołodyński, Andrzej. Kto zapłaci po Zbyszku. - [Viva, nr 1, 1997].

Cybulski, Andrzej. Zbyszek : Zbigniew Cybulski : 30 rocznica śmierci. - **Rzeczpospolita, 3.01.1997.**

Wszystko na sprzedaż. - **Życie, 4-5.01.1997.**

Legenda w ciemnych okularach. - **Express Ilustrowany, 6.01.1997.**

Miarecki, Tomasz. Pamiętajcie o Zbyszku : jutro odsłonięcie pamiątkowej tablicy na wrocławskim dworcu.
- **Gazeta Wrocławska, 7.01.1997.**

Podsiadły, Magda. Ostanie szlify : Wajda odsłoni tablicę : jutro mija 30. rocznica śmierci Zbyszka Cybulskiego.
- **Gazeta Wyborcza (Gazeta Dolnośląska), 7.01.1997.**

Szkła jak musztardowy : Dzierżoniów : licealiści i harcerze o Cybulskim.
- **Gazeta Wyborcza (Gazeta Dolnośląska), 7.01.1997.**

Podsiadły, Magda. To już tyle lat... - **Gazeta Wyborcza (Gazeta Dolnośląska), 7.01.1997.**

Pamięć o Zbyszku. - **Trybuna Śląska, 8.01.1997.**

30 lat temu : odszedł Cybulski. - **Dziennik Bałtycki, 8.01.1997.**

Podsiadły, Magda. Pamiętajmy o Zbyszku : rocznica śmierci aktora-legendy. - **Dziennik Bałtycki, 8.01.1997.**

Kultura i sztuka z bliska i z daleka : nie publikowane zdjęcia Zbigniewa Cybulskiego.
- **Słowo Polskie, 8.01.1997.**

Bubnicki, Rafał. Tablica na wrocławskim dworcu i uroczysty pokaz „Popiołu i diamentu”.
- **Rzeczpospolita, 8.01.1997.**

Huzarska-Szumiec, Magda. Chłopak w ciemnych okularach. - **Gazeta Krakowska, 8.01.1997.**

Kolarz, Wiesław. Druga strona. - **Gazeta Krakowska, 8.01.1997.**

Han, Ewa. Aktor prawdziwy – człowiek niepraktyczny : Zbyszek Cybulski. - **Słowo Polskie, 8.01.1997.**

Skocza, Marek. Trwanie mitu : trzydzieści lat temu zginął Zbigniew Cybulski. - **Dziennik Zachodni, 8.01.1997.**

Klubowicz, Ernest. Zbigniew Cybulski : przez całe życie gdzieś gnał. - **Życie na Gorąco, 9.01.1997.**

Bubnicki, Rafał. Tablica na dworcu : w trzydziestą rocznicę śmierci Zbigniewa Cybulskiego. - **Rzeczpospolita, 9.01.1997.**

Tragiczny skok przerwał karierę Cybulskiego. - **Życie Warszawy, 9.01.1997.**

Kwaśniewski, Maciej. „Brat wszystkich Polaków”. - **Czas Krakowski, 12.01.1997.**

Aktor dwudziestego wieku : gdańska książka o Zbyszku Cybulskim. - **Dziennik Bałtycki, 15.01.1997.**

Cius, Renata. Chciał dogonić czas... - **Trybuna Śląska, 17.01.1997.**

Polski aktor wszech czasów : 30 lat temu zginął Zbigniew Cybulski. - **Echo Dnia, 17.01.1997.**

Legutko, R. Zbyszek i Bogey. - **Czas Krakowski, 26.01.1997.**

Spotkanie ze Zbyszkiem. - **Gazeta Wrocławska, 6.02.1997.**

Pamiętamy o Zbyszku : kończymy naszą akcję : mija miesiąc od odsłonięcia pamiątkowej tablicy.
- **Gazeta Wyborcza (Gazeta Dolnośląska), 8-9.01.1997.**

Wieczór Cybulskiego. - **Gazeta Wyborcza (Gazeta Łódzka), 24.02.1997.**

Degler, Janusz. OFF – Katedra prof. Deglera. - **Gazeta Wrocławska, 27.02.1997.**

Zbigniew. - **Pani, nr 3, 1997.**

Zbyszek. - **Odra, nr 4, 1997.**

Dudź, Tadeusz. Dzień Zbyszka Cybulskiego : 24 kwietnia w Dzierżoniowie. - **Gazeta Wrocławska, 22.04.1997.**

Kowbojki Cybulskiego : Dzierżoniów : dzień Zbyszka. - **Gazeta Dolnośląska, 25.04.1997**

Filler, Witold. Gaduła w przydymionych okularach. - **Kobieta i Życie, 17.05.1997.**

Kożuch Cybulskiego. - **Dziennik Zachodni, 11.06.1997.**

Olszak, Ryszard. Wspominam Zbyszka. - **Przekrój, 12.10.1997.**

Karweta, Joanna. Legenda Zbyszka. - **Trybuna Śląska, 3.11.1997.**

Karwat, Krzysztof Zbyszek. Dzisiaj obchodziłby 70. urodziny. - **Dziennik Zachodni, 3.11.1997.**

Jęsiak, Anna. Czas idola : 70 lat temu urodził się Zbigniew Cybulski (1927-1967).
- **Dziennik Bałtycki, 3.11.1997.**

Lubina-Cipińska, Danuta. Ludzie ja kocham Was : wystawa w 70. urodziny Zbyszka Cybulskiego.
- **Gazeta Wyborcza (Gazeta w Katowicach), 4.11.1997.**

Urodziny Cybulskiego. - **Gazeta Wyborcza, 4.11.1997.**

Cybulski miałby 70 lat. - **Kurier Polski, 4. 11.1997.**

Lubina-Cipińska, Danuta. Zbyszka znak zza grobu. - **Gazeta Wyborcza (Gazeta w Katowicach), 6.11.1997.**

Wspominki na sprzedaż. - **Trybuna Śląska, 12.11.1997.**

Cybulski, Afanasjew. O ślubie Cybulskiego. - **Fakty, 24-31.12.1997.**

1998

[Film o Cybulskim]. - **Nowa Trybuna Opolska, 8.01.1998.**

Pamięć o Zbyszku. - **Robotnicza Gazeta Wroclawska, 8.01.1998.**

Podsiadły, Magda. Pamiętamy o Zbyszku. - **Gazeta Wyborcza (Gazeta Dolnośląska), 8.01.1998.**

Zbigniew Cybulski – symbol pokolenia. - **Naj, 5-11.01.1998.**

Pamięć o Cybulskim. - **Robotnicza Gazeta Wroclawska, 12.01.1998.**

Będzie ulica imienia Zbigniewa Cybulskiego. - **Życie Warszawy, 22.01.1998.**

2000

Trzy godziny z... - **Dziennik Polski, 5.04.2000.**

2002

Januszewska-Skreiberg, Janina. Ostatnia scena idola : 35 lat temu tragicznie zginął bohater całego pokolenia.

- **Dziennik Polski, 4.01.2002.**

Spójrzmy na tablicę : 25 lat temu na dworcu PKP zginął Zbigniew Cybulski. - **Gazeta Wrocławska, 9.01.2002.**

Od planu u Wajdy : rocznica śmierci legendy polskiego kina. - **Gazeta Wrocławska, 9.01.2002.**

Woszkowska, Mariola. Jak zerwany kadr : 35 lat temu zginął Zbigniew Cybulski. - **Trybuna Śląska, 8.01.2002.**

Zbigniew Cybulski. - **Życie, 2-3.11.2002.**

Kuźnik, Grażyna. W cieniu legendy : 35 lat temu zginął tragicznie Zbigniew Cybulski. - **Dziennik Zachodni, 18.01.2002.**

2007

Sobolewski, Tadeusz. Polska Cybulskiego. - **Gazeta Wyborcza, 8.01.2007.**

2009

Szczerba, Jacek. Sala nabita, a Zbyszka nie ma : rozmowa z Władysławem Kowalskim. - **Gazeta Wyborcza, 8.01.2009.**